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关于我们
About us

创建于1971年，是一家跨地区、产学研相结合、科工贸一体化的国家大型医药企业

YRPG is a national giant cross-regional pharmaceutical group founded in 1971 with the collaboration of 

enterprises,  colleges and scientific research institues and integration of  research, manufacturing and trade

总部位于江苏省泰州市，总占地面积300多万平方米，现有员工16000多人

Covering an area of  more than 3 million m2 with over 16000 employees, headquarters is located in Taizhou, 

Jiangsu Province

旗下20多家成员公司分布泰州、北京、上海、南京、广州、成都、苏州、常州等地，营销网络覆盖

除台湾以外的全国，部分产品出口亚洲、欧洲、南美洲、非洲等二十多个国家和地区

Over 20 subsidiaries are located in Taizhou, Beijing, Shanghai, Nanjing, Guangzhou, Chengdu, Suzhou, 

Changzhou, etc. Sales network covers China except Taiwan with products exported to more than 20 countries 

and regions in Asia, Europe, South America and Africa.
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蓬勃发展中的扬子江
Growing YRPG

Yangtze River 
Pharmaceutical Group
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北京海莎咨询有限公司

Beijing Haiyan-site

Beijing Haisha

Jiangsu Haici-site

YRPG-headquarters

Shanghai Haiyan

Shanghai Haini-site

Shanghai Hailu

Jiangsu Pharmaceutical

Nanjing Hailing-site

Jiangsu Zilong-site

Jiangsu Haian-site

Sichuan Hairong-site

Sichuan Haihui-site

Guangzhou Hairui-site

Jiangsu Longfengtang-site-



 自1996年起，连续十多年排名江苏省和全国医药行业前列
ranked among the Top in the Pharmaceutical Industry of Juangsu province and 

China from 1996 for consecutive more than 10 years.

 中国企业500强、中国民营企业500强、全国纳税500强
Top 500 Enterprises of China, Top 500 Private Enterprises of China, Top 500 

Taxpayers of China

 江苏省质量奖、全国质量标杆企业
Quality Award of Jiangsu Province, National Quality Benchmarking Enterprise

 2017年荣获中国质量领域最高荣誉——中国质量奖提名奖，第一名
in 2017, Nomination of China Quality Award - the highest honor of quality field 

in China

 2009～2017年，主营业务收入连续8年名列中国医药工业百强企业榜前
三甲

Annual revenue has ranked Top 3 in China Pharmaceutical Industry for 8 

consecutive years from 2009 to 2017

 2016及2019年一举囊括中国品牌价值榜生物医药板块品牌价值、品牌
强度双料冠军

Brand strength and brand value have ranked first in China Bio-pharmaceutical 

field in 2016 and 2019

 2015 ～2018年，荣获17项国际QC金奖
in 2015 and 2018, 17 International QC Gold Awards

 2016年8月，荣获“全球卓越绩效奖”（世界级）
in August, 2016, Global Performance Excellence Award (World Class)
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中国医药工业百强企业榜第一名
2014-2017连续四年位居

01

YRPG has ranked TOP 1 among Top 100 enterprises in China 

Pharmaceutical Industry for 4 consecutive years from 2014 to 2017



Headquarters

Shanghai Haini Nanjing Hailing

Beijing Haiyan

Sichuan Hairong

Guangzhou Hairui Jiangsu Haici

Jiangsu HaianJiangsu Zilong Jiangsu Longfengtang Sichuan Haihui

扬子江药业集团—生产型子公司
Manufacturing Subsidiaries of YRPG

组织架构 02GROUP STRUCTURE

Jiangsu Pharmaceutical



02集团架构
GROUP STRUCTURE

公司成立于1994年，座落在长三角名城江苏省泰州市，

是集科研、生产为一体的中药制药企业，目前已发展成

为扬子江药业集团中药产业的核心子公司之一，是全集

团中药品种的提取基地

Founded in 1994, it is a pharmaceutical enterprise with

integration of R&D and production of TCMs located in

Taizhou, Jiangsu. It has been one of the core subsidiaries of

YRPG TCM industry and the extraction base for all the

TCMs manufactured by YRPG

公司拥有提取类生产车间5个，2015年2月，提取3号车

间银杏叶提取物通过欧盟GMP认证，正式叩响了通往欧

盟市场的大门

It has 5 extraction workshops intotal. In Feb, 2015, Ginkgo

Leaf Dry Extracts manufactured in No.3 extraction workshop

has been EU GMP certified which officially entered the door

leading to the EU markets
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创建于2001年，位于上海市浦东新区周浦镇工业经济园内，是扬子江药业集团在

上海成立的全资子公司

Founded in 2001, Haini is a wholly owned subsidiary of YRPG located in the industrial

economic park of Zhoupu Town, Pudong New Area, Shanghai.

在上海医药工业企业中，海尼药业率先导入卓越绩效模式，荣获2013年首届“浦

东新区区长质量奖”、2014年度上海市质量金奖、2015年全国实施卓越绩效模

式先进企业等称号

Haini is the first to introduce Performance Excellence Pattern among Shanghai

pharmaceutical enterprises and was honored Pudong District Mayor Quality Award in

2013, Gold Award of Shanghai Quality Award in 2014, National Advanced Enterprise

with Performance Excellence Pattern in 2015, etc.

多年来，坚持中西药并举，产品覆盖循环系统药、营养输液、妇儿口腔中成药等

多个领域。公司优秀产品“兰迪”、“田力”同时获得“上海市名牌产品”称号

和“上海市著名商标”称号

Haini has sticked to push forward TCMs together with chemical medicines for years.

Products have included circulatory system agents, nutrition infusion, oral TCMs for

women and children, etc. Excellent products Lan Di - Amlodipine Besylate Tablets and

Tian Li - Invert Sugar and Electrolytes Injection were honored Famous Products in

Shanghai and Famous Trademark of Shanghai
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创建于2001年，现已发展成为一家集科研、生产和营销于一体的高科技制药

企业。先后获批国家工程研究中心、江苏省院士工作站，国家高新技术企业

等荣誉

Founded in 2001, Hailing has developed into a high-tech pharmaceutical enterprise

with integration of R&D, production and trade and has been honored National

Engineering Research Center, Academician Workstation of Jiangsu Province,

National High-tech Enterprise, etc.

公司明星产品唐林依帕司他、脉络通、甲钴胺等10个产品荣获江苏省高新技

术产品称号，富马酸卢帕他定荣获中国十大重磅处方药称号

10 Star products including Epalrestat Capsules, Mailuotong Capsules,

Mecobalamine Capsules, etc. were honored Jiangsu High-tech Products.

Rupatadine Fumarate Tablets is honored one of the 10 Significant Prescription

Drugs

引进德国、意大利等先进的生产流水线，实现生产过程全自动化，所有剂型

率先通过新版GMP认证，并于2013年通过固体制剂欧盟GMP认证

Advanced production lines imported from Germany and Italy realizes automation of

manufacturing process. All the dosage forms have passed new GMP. In 2013, solid

preparations have been EU GMP certified
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成立于2001年，坐落在四川都江堰科技产业开发区，坚持可持续发展，

一跃成为四川省制药企业前4强

Founded in 2001, located in Dujiangyan Technology Industry Development

Zone, Sichuan, Hairong has been among the Top 4 pharmaceutical enterprises

in Sichuan Province sticking to sustainable development

企业注重产学研结合，先后成立企业博士后科研工作站、四川省企业技

术中心、四川省院士（专家）工作站、国家产学研联合实验室以及制药

工程博士授权点。被授予国家高新技术企业、成都民营百强企业称号，

香芍颗粒等11个产品被列入2015年成都市名优产品推荐目录

Hairong focuses on the collaboration of enterprises, colleges, scientific 

research institutes and has established Enterprise Postdoctoral Research 

Workstation, Enterprise Technology Center of Sichuan Province, Sichuan 

Academician(Experts) Workstation, National Joint Laboratory of enterprises, 

colleges and scientific research institutes, Authorization Site for 

Pharmaceutical Engineering Doctors. It is honored National High-tech 

Enterprise and Top 100 Private Enterprises of Chengdu. 11 products like 

Xiangshao Granules have been in the 2015 Recommended Products List of 

Chengdu
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公司创建于2004年，位于北京市中关村生命科学园，是扬子江药业集团在北方唯一的研

发生产型全资子公司

Founded in 2004, located in Zhongguancun Life Science Park, Beijing, Haiyan is the only

wholly owned R&D and manufacturing subsidiary of YRPG in North China

北京海燕被授予北京市科委认定的高新技术企业、北京生物医药产业跨越发展工程G20行

业领军产业、北京市发改委高新技术成果转化基地、北京市呼吸疾病药物工程技术研究中

心等诸多荣誉

Bejing Haiyan was honored High-tech Enterprise by Beijing Municipal Commission of Science

and Technology, G20 Industrial Leading Enterprise of Beijing Biological Medicines Industry

Leapfrog Development Project, Transformation Base of High-tech Achievements by Beijing

Development and Reform Commission, Beijing Engineering Technology Research Center of

Drugs for Respiratory Diseases

公司高度重视创新研发，目前已上市主要产品有苏黄止咳胶囊、厄贝沙坦片、消旋卡多曲

片、柏艾胶囊、苯甲酸利扎曲普坦片等，并形成呼吸系统和心血管等优势领域

Haiyan pays great attention to innovative R&D. The main products that have already been on the

market include Suhuang Cough Capsules, Irbesartan Tablets, Racecadotril Tablets, Boai

Capsules, Rizatriptan Benzoate Tablets, etc and have advantages in respiratory system and

cardiovascular
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公司成立于2004年，位于广州市高新技术产业开发区科学城内，致力于不断完善质量保证

体系，已通过多项国际体系认证，投产车间均通过国家新版GMP认证，固体制剂车间通过

欧盟GMP认证

Founded in 2004, Hairui is located in Science Park, Hi-tech Industrial Development Zone,

Guangzhou. It aims to improve the quality assurance system and has passed many international

system certification. Workshops put into use are all new GMP cerified. Solid preparation

workshop has been EU GMP certified

2008年以来，公司获得国家火炬计划重点高新技术企业、广东省工程技术研究中心、广东

省院士专家企业工作站、广东省创新型企业、广东省高新技术企业等多项荣誉称号

From 2008, Hairui won a lot of honors, such as Key High-tech Enterprise of State Torch Program,

Guangdong Engineering Technology Research Center, Enterprise Guangdong Academician

Workstation, Guangdong Innovative Enterprise, Guangdong High-tech Enterprise, etc.

海瑞药业主营涵盖片剂、胶囊剂、颗粒剂、散剂、冻干粉针剂、水针剂等，以贝雪、佑苏、

百安新、爱英等为代表的产品家喻户晓

Products covers tablets, capsules, granules, powders, lyophilized powder for injections, injections,

etc. Star products like Desloratadine Citrate Disodium Tablets, Glimepiride Tablets, Amlodipine

Besylate and Benazepril Hydrochloride Tablets(Ⅰ), Pediatric Paracetamol, Artificial Cow-Bezoar

and Chlorphenamine Maleate Granules are known by the public



公司创建于2004年，位于泰州医药高新区泰镇路8号, 是集团唯一的化学

原料药的研发、中试和生产基地。主要致力于高附加值原料类和医药中间

体的技术研究、生产和销售

Founded in 2004, Haici is the only R&D, pilot and production base for

chemical APIs located in 8 Taizhen Road, Medical New&Hi-tech Industrial

Development Zone, Taizhou. Haici aims for the technical research, manufacture

and sales of high value-added APIs and pharmaceutical intermediates

自2009年起，连续6年被评为“泰州市绿色等级企业”，相继荣获 “国

家高新技术企业”、“江苏细胞毒抗肿瘤原料药工程技术研究中心”、

“江苏省企业技术中心”、“江苏省重点企业研发机构”等荣誉称号，获

20项江苏省高新技术产品认定，获10项国家发明专利授权

Since 2009, Haici has been awarded Taizhou Green Enterprise for 6

consecutive years. And it has honored National High-tech Enterprise, Jiangsu

Cytotoxic Antineoplastic API Engineering Technology Research Center,

Jiangsu Enterprise Technology Center, Jiangsu Key Enterprise R&D

Organization, etc with 20 Jiangsu high-tech products certified and 10 natioanl

invention patent authorized
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公司成立于2012年，位于江苏省常州市新北区生命健康产业园区内，是集生产、

质量、销售、推广、研发于一体的大型综合性制药企业

Founded in 2012, Zilong is a large comprehensive pharmaceutical company with the

integration of manufacture, quality, sales, promotion and R&D, located in Life and

Health Industrial Park, Xinbei District, Changzhou, Jiangsu Province

主要生产剂型包括：固体制剂、小容量注射剂、冻干粉针剂等。截至目前，紫龙

药业生产车间已全部通过新版GMP认证

Dosage forms manufactured include solid preparation, small volume injection,

lyophilized powder for injection, etc. Till now, all the workshops have been new GMP

certified

先进的设备设施：德国BOSCH“洗烘灌轧”联动线、德国GEA进出料系统、日本

森松配液系统、仓库自动进出库系统等，为实现生产质量的高效，自动化运转提

供了有力的保障

Advanced equipment including flow line of vial washing, drying, filling and capping

from BOSCH Germany, lodaing and unloading system from GEA Germany, dispensing

system from MORIMATSU Japan, warehouse incoming and outgoing system, etc.

provide a powerful guarantee for the efficiency of production and automatic operation

02集团架构
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公司成立于2011年，地处上海市浦东新区张江药谷，是扬子江药业集
团的全资子公司和创新药物的研发基地

Founded in 2011, Haiyan is a wholly owned subsidiary of YRPG and a R&D

base for innovative medicines located in Zhangjiang Biomedical Base,

Pudong New Area, Shanghai

海雁建立了药化、合成、生物、药理、药物代谢、安全评价、转化医学、
工艺与制剂研究、临床与注册、信息与专利等多个创新药研究开发功能
团队。利用国内外技术平台和学术成果进行项目开发，提高研发团队能
力和竞争力

Haiyan has established many innovative medicine R&D teams for medicinal

chemistry, synthesis, biology, pharmacology, drug metabolism, safety

evaluation, translational medicine, study on process and preparation, clinical

and registration, information and patent, etc. Taking advantage of domestic

and foreign technology platforms and academic achievements for project

development to improve the ability and competitiveness of R&D teams

目前，海雁在研项目涉及肿瘤、神经等领域

At present, projects under research covers oncology, nervous system, etc.

02集团架构
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公司成立于2012年，坐落于江苏吴江汾湖高新技术产业开发区，是一家集药物研发、

药品生产、产品推广于一体的大型综合性制药企业

Founded in 2012, Haian is a large comprehensive pharmaceutical company with the

integration of R&D, manufacture and promotion of medicines, located in Fen Lake Economic

Development Zone, Wujiang, Suzhou

公司产品线涵盖了固体制剂、液体制剂、冻干粉针制剂、生物制剂

Products covers solid preparation, liquid preparation, lyophilized powder for injection and

biological preparation

目前正在项目建设阶段，水针车间已经通过认证，其余车间也在紧锣密鼓的建设中

At present, the project is under construction. Injection workshop has been certified, and other

workshops are also under tight construction
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2014年初正式投建，坐落于泰州市永安洲，总投资达５０亿

元，龙凤堂是扬子江药业集团旗下专门开展中药大健康事业

的产业园区，涵盖中药材种植、中药生产、物流、贸易及研

发等各领域

Construction began in early 2014 with total investment of RMB 5 

billion. Longfengtang, located in Yong'anzhou,Taizhou, is an 

industrial base of YRPG specialized in Traditional Chinese 

Medicines and Comprehensive Health undertakings, covering 

Chinese medical herb planting, TCM production, logistics, trade, 

R&D, etc.

主要产品:胃苏颗粒、荜铃胃痛颗粒、蓝芩口服液、神曲消食

口服液、双花百合片、百乐眠胶囊、柴芩清宁胶囊、柏艾胶

囊等

Main Products: Weisu Granules, Biling Weitong Granules, Lanqin

Oral Solutions, Shenqu Xiaoshi Oral Solutions, Shuanghua Baihe

Tablets, Bailemian Capsules, ChaiQin Qingning Capsules, Boai

Capsules, etc.
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 四川海汇是扬子江药业集团的全资子公司，2014年7月正式开始建设，是集

化学药品、中成药的研发及生产、销售于一体，以国际认证标准注射剂生产

线为特色的综合性医药企业

Construction began in July 2014, Haihui is a wholly owned subsidiary of YRPG with

the integration of R&D, manufacture and sales of chemical medicines and TCMs

 海汇建成后，扬子江药业集团将在西南地区拥有一个研发中心（金蓉大厦）

和两个生产基地（海蓉、海汇），初步形成“一体两翼”的战略布局，大大

提升产业规模、人才集聚和药品研发创新实力

After the construction of Haihui has completed, YRPG will have a R&D

center(Jinrong Building) and 2 manufacturing site(Hairong, Haihui) which

preliminarily forms the strategic layout of “one boday with two wings” to greatly

upgrade the industry scale, talent gathering and R&D strength for innovative medicines
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上海海路是2015年8月在上海徐汇区成立的全资子公司，研发基地设在张江，专注

于生物药的研发

Founded in August 2015, Hailu is a wholly owned subsidiary of YRPG located in Xuhui

District, Shanghai, with its R&D base located in Zhangjiang specialized in R&D of

biological medicines

海路生物致力于打造一支一流的研发团队，建立先进的生物创新药和工艺开发平台，

着力于转化医学和伴随诊断

Hailu aims to build an advanced R&D team and to establish advanced platforms for

innovative biological medicines and process development working on translational

medicine and companion diagnostics

海路生物投入大量资金购买先进的药物研发仪器，同时也注重生物信息资料，知识

产权，国内外法规团队的建设，支持公司和集团的创新研发，全球化和永续发展

Hailu has invested a lot in purchasing advanced R&D instruments. At the same time, Hailu

also pays attention to team building of biological information, intellectual property and

demestic and foreign regulations to support innovative R&D, globalization, sustainable

development of the compang and the whole group

上海海路生物技术有限公司
SHANGHAI HAI LU BIOLOGICAL TECHNOLOGY CO.,LTD 
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 Product Portfolio covering all categories & dosage forms

Advantages

Dosage forms include:

 Solid preparations

Tablets

Capsules

Granules/Powder

 Injection & Injectable:

Large/Small Volume Inj.

Lyophilized Powder for Inj.

Cephalosporins powder for 

Inj.

 Oral solutions/Gel

 Creams

 Eye Drop

Anti-Infectives
Anti-pyretic-
Analgesic & 

NSAIDS

Analgesics Anesthesia
Respiratory 

Systems Agents

Digestive 

System Agents

Nervous 

System Agents

Immunity Function 
Adjustment Agents

Circulatory 

System Agents

Uropoietic

System Agents

Hematological 

System Drugs
Diagnosis Agents

Oncology 

Agents

Anti-Allergic 

Agents

Regulation of water, 
electrolytes and acid-

base balance

Special Drugs Others

Hormone&Regulating
Endocrine Secretion 

Function Agents



 40 Products have Top 1 market share in China

 Analgesic Agents

Dezocine Inj.

 Anti-Microbial Agents

Levofloxacin HCl (and sodium Chloride) Inj.

 Digestive System Agents

Pantoprazole Sodium for Inj. (~$200mn in 2017)

Weisu Granules (TCM)

 Diagnosis Agents

Iohexol Inj., Iodixanol Inj.

 Others

Invert Sugar & Electrolytes Inj.

 Complete Sales System with 6000+ sales staffs

 Covers 10000+ hospitals and 30000 retail 

pharmacies in China

 Covers 80% major market of China 

pharmaceutical sales

 Establishes a complete sales system covering Class 

A tertiary hospitals, community care center and 

retail pharmacies

 Marketing team covering all over China 

Advantages



Map of International Market
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Undergoing Project in EU, USA and Australia:

-MA: Pantoprazole Sodium for Injection in Spain, MA holder will be Netherlands subsidiary 

-ANDA: Esomeprazole Sodium for Inj. with DMF of API

Ranolazine Extended-release Tabs

Oseltamivir Phophate Capsules

-TGA: Parecoxib Sodium for Injection with API
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